
PROTOKÓŁ nr 05/2018 

z posiedzenia Rady Budżetu Obywatelskiego 

19.04.2018 r., g. 16.30, sala Dietla 

 

Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Rady Miasta Krakowa - Pan Bogusław Kośmider 

przedstawiając porządek obrad: 
1. Omówienie dekretacji projektów do poszczególnych wydziałów/MJO 
2. Omówienie kwestii dot. głosowania. 
 
 

Przewodniczący Bogusław Kośmider oddał głos Panu Mateuszowi Płoskonce - Dyrektorowi 

Biura MOWIS. Pan Mateusz Płoskonka przedstawiał kolejno projekty, odnośnie których są wątpliwości 

co do komórki oceniającej. Następnie posiedzenie prowadziła Współprzewodnicząca Rady BO 

Małgorzata Bochenek. Rada rekomendowała do jakiej jednostki dany projekt powinien zostać przekazany 

w celu jego dalszej oceny. 

 

 

Wykaz projektów i wskazana jednostka: 

• BO.D17.17/18 „Familiada jak za dawnych lat - piknik rodzinny na Wzgórzach” - projekt 

w Wydziale Edukacji - projekt pozostaje w ocenie Wydziału Edukacji w porozumieniu 

z MDK49 

• BO.OM.104/18 „Wakacyjne świetlice” - projekt zostaje przekazany do oceny Wydziałowi 

Edukacji. 

• BO.OM.159/18 - „Dzień z pasją motywacją, samodyscypliną - warsztaty dla dzieci” - projekt 

pozostaje w ocenie w Wydziale Edukacji. 

• BO.OM.166/18 „Zaparkuj w Podgórzu” - projekt zostaje przekazany do oceny ZIKiT. 

• BO.OM.57/18 „Drzewa dla Cmentarza Rakowickiego” - projekt pozostaje w ocenie ZCK. 

• BO.OM.130/18 „Warsztaty wprowadzające w świat nowoczesnej elektroniki” - projekt 

pozostaje w ocenie Wydziału Rozwoju Miasta. 

• BO.O.225/18 „Zdrowy Kraków - siła kobiet!” - projekt przekazany do Wydziału Sportu. 

• BO.D14.13/18 „Wykonanie monitoringu w Szkole Podstawowej nr 52 w Krakowie” - projekt 

w ocenie MCOO, została wyjaśniona wątpliwość dot. ogólnodostępności. 

• BO.D7.15/18 „Renowacja nawierzchni sali gimnastycznej w szkole 72” - projekt w ocenie 

MCOO, została wyjaśniona wątpliwość dot. ogólnodostępności. 

• BO.D10.14/18 „Żyjmy zdrowo i kolorowo” - projekt w ocenie MCOO, została wyjaśniona 

wątpliwość dot. ogólnodostępności.. W toku dyskusji ustalono, że w przypadku projektów, co 

do których zachodzi konieczność uzupełnienia zgody dyrektora jednostki, muszą być one 

uzupełnione wraz ze wskazaniem godzin, w których obiekty te będą ogólnodostępne. 

• BO.OM.184/18 „Dokończmy Kopiec Piłsudskiego na 100-lecie niepodległości” - projekt 

zostaje przekazany do oceny Wydziałowi Kształtowania Środowiska. 

• BO.OM.67/18 „Dzika ścieżka rowerowa przez Nową Hutę” - projekt przekazany do oceny do 

ZZM, który w porozumieniu z ZIKiT spotka się z wnioskodawcą. 

• BO.OM.107/18 „Wieża antysmogowa - miejska strefa czystego powietrza” - projekt pozostaje 

w ocenie Wydziału ds. Jakości Powietrza. 

• BO.OM.87/18 „Stacja monitoringu powietrza w parku Bednarskiego” - projekt pozostaje 

w ocenie Wydziału ds. Jakości Powietrza. 

• BO.D9.12/18 „Zbrojarzy 21 GO GREEN dofinansowanie przyłączenia do MPEC” - projekt 

pozostaje w ocenie Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

• BO.D7.2/18 „Czyste wały Rudawy” - projekt pozostaje w ocenie Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. 

• BO.OM.144/18 „Mobilne kapsuły inhalacyjne2019-nowa jakość zdrowego oddechu” - projekt 

przekazany do oceny do Biura Ds. Ochrony Zdrowia. 

• BO.OM.75/18 „Tablice informujące o stanie zanieczyszczenia powietrza” - projekt przekazany 



do oceny w Wydziale ds. Jakości Powietrza. 

• BO.OM.62/18 „Automaty zawierające maski anty-smogowe” - projekt przekazany do oceny w 

Wydziale ds. Jakości Powietrza. 

• BO.OM. 128/18 „Donice zamiast słupków” - projekt przekazany do oceny w ZIKiT. 

• BO.OM.203/18 „Saunarium społeczne wraz ze strefą relaksu - Kraków” - projekt przekazany 

do oceny do Zarządu Zieleni Miejskiej. 

• BO.OM.208/18 „Elektroniczne tablice informacyjne przy głównych arteriach” - projekt 

przekazany do oceny do Biura Prasowego. 

• BO.OM.99/18 „Usiądź, odpocznij, poczytaj - aranżacja krakowskich placów” - projekt 

przekazany do oceny w Wydziale Spraw Administracyjnych. 
• BO.OM.73/18 „Kładka dla pieszych nad ulicą Wielicką” - projekt przekazany do oceny do 

Zarządu Inwestycji Miejskich. 
• BO.D15.7/18 „Zdrowy kręgosłup - zajęcia rekreacyjno-sportowe” - projekt przekazany z Biura 

ds. Ochrony Zdrowia do Wydziału Sportu. 

• BO.D2.5/18 „Profesjonalne zajęcia biegowo-ruchowe dla mieszkańców” - projekt przekazany 

z Biura ds. Ochrony Zdrowia do Wydziału Sportu. 

• BO.D7.il/18 „Rewitalizacja kompleksu szpitalnego KCRiO” - projekt pozostaje w ocenie 

Biura ds. Ochrony Zdrowia. 

• BO.OM.120/18 „Program profilaktyczny o zdrowym odżywianiu dla przedszkoli” - projekt 

przekazany do Wydziału Edukacji 

• B0.D1.19/19 „Poradnia opiekunów rodzinnych u Helclów" - projekt przekazany z Biura ds. 

Ochrony Zdrowia do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

• B0.D15.16/18 „Zdrowy kręgosłup - bezpłatne zajęcia gimnastyczne 2019” - projekt 

przekazany do Wydziału Sportu. 

• BO.OM.123/18 „Kino dla Seniora - 2500 darmowych biletów do Kina Paradox”-projekt do 

oceny przekazany zostanie do Biura MOWIS. 

 

 

Na tym zakończono dyskusję na temat przekazania projektów do oceny w poszczególnych 

jednostek. 

 

 

Pan Łukasz Mańczyk złożył wniosek o zmianę jednostki oceniającej dla projektu 

BO.OM.227/18 na Wydział Kultury z uwagi na charakter historyczny wymienionego projektu. Projekt 

został przekazany do oceny do Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

 

 
Salę opuszczają przedstawiciele jednostek. 
 
 
Rozpoczyna się dyskusja na temat kolejnego punktu spotkania dotycząca kwestii związanych 

z głosowaniem. 

Dyrektor Biura MOWIS Pan Mateusz Płoskonka przedstawił sprawozdanie z przebiegu prac 

związanych z przygotowaniem głosowania w V edycji BO. Dyrektor poprosił o opinię Rady Budżetu 

Obywatelskiego dotyczącą promowania projektów przez merytoryczne jednostki. 

„Czy wprowadzamy do treści zarządzenia zapis mówiący o zakazie promowania przez jednostki 

merytoryczne zadań poddanych pod głosowanie?” Przy braku głosów przeciwko takiemu zapisowi RBO 

zaopiniowała propozycję zapisu pozytywnie. 
Kolejną sprawą była kwestia związana z procesem głosowania w punktach do głosowania. 
„Czy podobnie jak w zeszłym roku, osoba oddająca głos do urny powinna głosować osobiście 

i identyfikować się okazaniem dokumentu tak, aby uniemożliwić wrzucanie do umy wielu kart przez 

jedną osobę?” 

W toku dyskusji ustalono, że głosowanie powinno być osobiste, a osoba oddająca głos 

zobowiązana do okazania dokumentu potwierdzającego jej tożsamość. 

W zakresie głosowania osób będących obcokrajowcami i nie posiadającymi numeru PESEL 



zaprezentowano dwa warianty. W wyniku dyskusji ustalono, że należy je połączyć i osoby takie będą 

miały możliwość zagłosować zarówno w formie elektronicznej jak również w formie papierowej po 

uprzednim wygenerowaniu tej osobie numeru identyfikującego ją w systemie BO. 

Dyrektor Biura przedstawił informację na temat planowanych punktów do glosowania. 

Dokładna informacja o miejscach, gdzie mieszkańcy będą mogli zagłosować będzie dostępna na stronie 

budzet.krakow.pl. 
Ustalono że kolejne spotkanie RBO odbędzie się po 20.05.2018r. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 18:50. 

Protokołował - Artur Lewandowski, Biuro Miejski Ośrodek Wspierania Inicjatyw Społecznych 

Protokół zatwierdził:  

  

Bogusław Kośmider 

Współprzewodniczący Rady Budżetu Obywatelskiego 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności



 
 

 


